

## Protokoll fört vid Skogstorps Golf´s styrelsemöte

Datum	2018-02-05
Plats:	Orrliden
Närvarande	Alf Svensson Olle Nilsson Michael Petersson Maria Larsson Ulrika Kårefjärd Nina Lindström
Ej närvarande:	Fredrik Haag Tomas Ericsson

### 1. Mötets öppnande

Conny Dahlgvist, Sörmlandsidrotten, informerade oss om Strategi2025 samt lite nyheter från Sörmlandsidrotten och SISU. Därefter förklarade Alf mötet öppnat.

### 2. Dagordning

Dagordningen godkändes.

### 3. Föregående protokoll

Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna.

Vi har dock en punkt att följa upp:

#### a) Styrelsen inför 2018

Maria mailade ut till samtliga lag och önskade in förslag på personer som skulle vilja arbeta mer inom styrelsen men tyvärr har inga namnförslag dykt upp.

### 4. Ordförandens punkt

#### a) Samarbete IK Standard

Ett möte har hållits 24/1 tillsammans med IK Standard. Det diskuterades bla att göra en skrivelse till kommunen om att få bussarna att gå hela vägen upp till Hållsta för att få en bättre kommunikation mellan oss. Det var även diskussion om att hitta samarbetsformer under skollov.

Vi tog även upp önskemål om att låna deras plan när Orrliden byggs om och det skulle inte vara några problem.

På onsdag kommer en ordförandekonferens att hållas här på Orrliden, där EIS är sammankallande.

## 5. Nya Orrliden

Maria, Peter och Nina har träffat Göran Andersson, kommunen, för ett första projektmöte rörande ombyggnationen på Orrliden.

Skissen gicks igenom och det diskuterades bla om möjlighet att skifta plats med konstgräsplanen som skulle ligga på grusplanen så vi istället fick två konstgräsplaner efter varandra. Vi konstaterar dock att det finns mycket att vrida och vända på och framförallt tänka till på från flera olika synsätt.

## 6. Konsulentens rapport

- Ny kontaktperson på PWC är Emilia Dam.
- Gräsklipparna kommer hämtas inom kort för att få service.
- Fönstren är nu genomgångna en sväng till och de kan sitta som de gör nu under köldperioden och kommer lagas när våren kommer.
- Kommer GDPR att påverka oss i maj när den träder ikraft?  
Visst kommer det göra det men det våra system kommer att vara anpassade till dess.
- En skidresa till Romme är inbokad till 18/3 och ansvarig reseledare är Sami Vikla. Resan är väldigt populär och alla platser blev snabbt fullbokade.
- Maria och Olle har deltagit på ett webbseminarium som Skatteverket höll den 26/1 rörande bla reseersättningar.
- Nästa vecka, tisdag 13/2, kommer en tränarträff att hållas. Då kommer även Intersport hit och visar upp den nya kollektionen.

## 7. Jämställdhetsarbete

Ulrika är mitt uppe i tentaarbete så hon har ännu inte kommit igång med arbetet men det kommer påbörjas inom kort.

## 8. Ekonomi

Vi gick igenom ekonomirapporten och konstaterade att vi kommer få ett plusresultat 2017 på strax under 100 000kr.

Olle börjar skissa på en budget för 2018 och vi får försöka lägga en budget som om det vore ett normalt verksamhetsår trots ombyggnationer.

### a) Sponsring

Beyer bygg är intresserade av att sponsra föreningen och har lämnat lite förslag som vi får återkomma om.

## 9. Verksamhetsfrågor

### a) Ungdom

Ett möte har hållits med flicklagens ledare för att diskutera framtid och samarbete mellan lagen. F05 har problem med att de inte har någon målvakt.

Ett möte har hållits rörande de P00's spelare som finns kvar efter att övriga gått

upp i seniortruppen men det är svårt att få till bra lösningar utan att veta exakt hur många som vill fortsätta vara aktiva.

*b) Senior*

Inget nytt att rapportera.

*c) Arrangemang*

*1. Valborg*

Arrangemanget blir troligen det sista valborgsfirandet på Orrliden.

*2. Midsommar*

Arrangemanget blir förhoppningsvis tillsammans med Rosenforsparkens vänner i år igen.

*3. Skogstorpsdagen*

Arrangemanget blir troligen inställt med tanke på ombyggnationen av Orrliden.

## **10. Skrivelser**

Inga inkomna skrivelser.

## **11. Övriga frågor**

Inga övriga frågor.

## **12. Nästa möte**

Nästa möte är måndag 5/3 kl. 18:00 på Orrliden.

## **13. Mötets avslutning**

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

\_\_\_\_\_  
Nina Lindström

\_\_\_\_\_  
Alf Svensson